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Tisztelt Képviselő-testület!

„Rendhagyó  tájékoztató…”  kezdődött  legutóbb  és  azt  megelőzően  is.  A  világjárvány
indulásának évében nem gondoltuk, hogy lesz még ezektől is egyedibb a kommunikációs és
médiatevékenység. „A koronavírus járvány tovább fertőzött, aminek ma sincs még vége, és az
elmúlt  hetekben  az  országgyűlési  képviselők  választását  megelőző  kampány  aktivitásra
ösztönözte  a  média  szakembereit  és  a  használóit.”  Fogalmaztam  másfél  évvel  ezelőtt
tájékoztatómban.

A legmeghatározóbb az elmúlt tizenkét hónapban az orosz-ukrán háború volt. Mi köze ennek
a média  és  kommunikációs  tevékenységhez?  A többek  között  a  háború  okozta  gazdasági
válság. Az elmúlt évben az energiaárak, a dologi kiadások olyan mértékben szűkítették be az
önkormányzat költségvetését is, amire eddig még soha nem volt példa. Az elmúlt egy évben
folyamatosan téma volt a takarékosság, az energiaköltségek minimalizálása, amelyre konkrét
intézkedési  tervet  fogadott  el  önkormányzatunk.  A  több  tízszeresére  nőtt  a  gáz-  és
villanyszámla, a benzin és gázolaj pedig sokszorosára növelte kiadásainkat. Ez esetben sajnos
nemcsak a rendezvényekről, a közéleti eseményekről, hanem a válság hatásairól is sokat kell
szólni. Az állami szervezeteknél és vállalkozásoknál a kényszer munkaszüneti időszakokról, a
fűtési hőmérséklet maximalizálásáról is folyamatosan beszéltünk és adtunk tájékoztatást. Úgy
vélem, többen értették meg, hogy nem az országos politikánknak köszönhető az árak és a
kiadások emelkedése, mint azok, akik ennek okaként a jelenlegi kormányt nevezték meg. Az
elmúlt évi országgyűlési képviselők választásának eredménye bebizonyította, hogy a magyar
emberek a béke pártján állnak, és „…Magyarországnak ki kell maradnia a háborúból!”

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  a  szűkös  időszak  alatt  is  „előre  menekült”.  Az
elkezdett beruházások tovább folytatódtak, illetve befejeződtek, újak indultak. Az energiaárak
mérséklésére  napelemrendszer  telepítését  indítottuk  el,  és jómagam arra  törekedtem,  hogy
minél  több új  pályázatot  kezdjünk el,  s  haladjunk előre  gyorsan-gyorsan,  amennyire  csak
lehet.  Ez  nem  pusztán  a  türelmetlenség  miatt,  hanem  a  minél  előbbi,  a  minél  több  és
dinamikusabb  forráslehívás  céljából  történt.  A  PmInfo  és  híradó  anyagok,  rádió  témák
esetében mindezeket valamennyi megjelenés alkalmával szem előtt tartottuk.

Újdonság  a  ZemplénFM  műsorán  az  péntekenként  általában  reggel  8  órakor  kezdődő
beszélgetés,  amelynek élő műsorban vagyok vendége, s ahol az aktuális  közéleti  témákról
váltunk szót a szerkesztővel. A rádiónk a legújabb médium, melynek hatékonysága és sikere
számokban mérhető.

Az örömtolvajok, a minél rosszabb, annál jobb leginkább politikusokból álló csoport negatív
és erős, széles körű kommunikációja az országgyűlési képviselők választásának időszakában
volt  aktív.  Tartok  attól,  hogy a  helyhatósági  előtt  ismét  így  lesz.  Ekkor  a  politikai  siker
mindent felülírt, sajnos a városérdeket is, amit negyedszázad polgármesterség után sem tudok
elfogadni!  Felhívom  Tisztelt  Képviselőtársaim  figyelmét,  hogy  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzat  tagjai  vagyunk,  így  számunkra  „…Sátoraljaújhely  az  első!”  mindig  és
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mindenek  felett!  Bő  egy  év  múlva  önkormányzati  választások  lesznek.  Kérem,  akkor  se
feledjék mindezt!
A kommunikációs csatornáink a már megszokott módon és formában működtek. Az újság, a
tv,  az  internetes  felületek,  a  fogadóórák  nagyon  fontosak.  Lényeges,  hogy  milyen
információkat akarunk eljuttatni az újhelyiekhez,  de legalább ilyen nagy jelentősége van a
visszacsatolásnak! Megújult a város honlapja, amin van még mit javítani, s igyekszik a hivatal
a tőle telhetőt ezügyben is megtenni. 

A  legszélesebb  nyilvánosságot  a  közösségi  oldalak  biztosítják.  Az  elmúlt  egy  évben  a
véleménynyilvánítások száma alapján a következő témákat tartották a legfontosabbnak az itt
élők: a Zemplén Kalandpark eseményei, ünnepi köszöntők, Erzsébet Kórház jelene és jövője,
a hivatali időn túli tevékenységek, melyek az embert mutatják meg, az új beruházások pl. a
libegők  átadásai,  a  fényfestés,  a  kilátó  sétány  az  újhelyi  vár  falain,  a  kulturális  és
gasztronómiai  rendezvények,  a tájképek és a pozitív  tartalmú fotók, a városimázs film az
elmúlt év decemberében (csaknem ezer lájk), a PmInfók, a Rákóczi Tábor rendezvényeinek
hírei. 

Tisztelt Képviselő-társaim,

ugye mindannyian egyetértünk abban, hogy szeretett  városunk a térség legdinamikusabban
fejlődő települése? Ugye mindannyian azt gondoljuk, hogy „Nekünk Sátoraljaújhely az első”?
Ugye mindannyian látjuk,  hogy ezt a fejlődési iramot kell  diktálnunk a jövőben is? Ugye
mindannyian tudjuk, hogy elég sokan vannak, akik nem keveset beszélnek az összefogásról,
de  a  valóságban  másként  cselekszenek?  Ugye  mindenkinek  a  béke  és  a  biztonság  a
legfontosabb  ott,  ahol  él,  ahol  életét  elképzeli?  Ha  mindenki  „igen”  válaszokat  ad
kérdéseimre,  márpedig  hiszem,  hogy  így  van,  nem  lehet  kétséges,  nekünk,  a  város
képviselőinek közös célunk: Sátoraljaújhely a következő évtizedekben is Zemplén Fővárosa
legyen.  Tegyünk  tehát  együtt,  összefogva,  alázattal,  szorgalommal  és  kellő  szerénységgel
ennek  érdekében.  Kérem,  ne  felejtsék  a  Legnagyobb  Magyar,  Széchenyi  István  szavait:
„Egynek minden nehéz, soknak semmi sem lehetetlen!”

Sátoraljaújhely, 2023. március 12.

Szamosvölgyi Péter sk.
polgármester
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzata kommunikációs és média tevékenységéről szóló
tájékoztató elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely
Város  Önkormányzata  kommunikációs  és  média  tevékenységéről  szóló  tájékoztatót  az
előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja.


